





1/144

08M-3104H

SU-17俄罗斯"装配匠" 苏-17战斗轰炸机

The Su-17 attack plane was an improved version from Su-7. Sukhoi modified the Su-7 aircraft with pivoting swing-wings to produce the Su-17. Soviet started production of Su-17 for Former Soviet Union Air Force on 1971, which was mainly responsible for air to land attack mission.

SU-17是前苏联苏霍伊设计局研制的变后掠翼单座战斗轰炸 机, 1966年8月2日原型机首飞。北约绰号"装配匠"(Fitter)。 生产型SU-17C于1971年开始装备前苏联前线航空兵,主要担负空 对地攻击任务。



Attention-Useful Advice

- 1. Study the instructions carefully prior to assembly.
- Check the fitness of each part before assembling. 3. Remove parts from frame with a sharp knife or a pair of scissors and trim away excess plastic.
- Be caraful, do not break off any plastic parts. 4. Don't pull off the parts from frame.
- 5. Use plastic cement only and use cement sparingly 5. 请使用模型专用胶水粘合、小心使用胶水 to avoid damaging the model.
- 6. Paint small parts before detaching them from
- 7. Remove paint where parts are to be cement. 8. Parts with shadows are not used for this model.
- 1. Before you start assembly, you should read all the instructions carefully.
- 2. Please have all the necessary tools ready before start assembling.
- 3. The removed plastic parts have sharp, pointed or jagged edges Remove these with a file or 3. 移去的塑胶零件会有尖锐的锯齿状的边
- 4. Do not use glue or paint near open flame. Keep 4. 切勿在火旁使用胶水或油漆。应保持窗户 the window open.
- 5. Plastic bags can be dangerous. To avoid danger of suffocation, keep this bag away from babies
- old, as some patrs are detachable. Children must not be allowed to suck any parts with this
- 7. Please keep this instructions for future reference because it contains important information

注意:拼装技巧提议

- 1. 拼装之前请小心阅读说明书
- . 拼装之前请检查每部份零件是否吻合
- 3. 请用小切刀或模型剪从注塑件中剪去多余 的胶片, 请小心, 勿剪断塑胶零件
- 4. 切勿从塑胶片中拉断零件
- 以免损坏模型
- 6. 请先替小零件涂上颜色, 然后才将小零件 从塑胶片中取出
- 7. 清刮去零件要沾合处的油漆。
- 8. 阴影部分的零件不是作为装配此模型之 用

小心

- 请在拼装之前, 小心阅读所有说明书。
- 2. 请在拼装之前,准备好所需工具
- 缘,请用小挫子或沙纸磨掉。
- 5.胶袋可以造成危险、为避免窒息、请勿让 婴儿及小孩接触此胶袋
- 6. Keep out of the reach of children under 36 months 6. 由于部分零件是可以分开的。切勿让3岁 以下小孩接触
 - 禁止让此模型的零件让小孩含入口中
 - 7.请保留此说明书作为将来参考之用、因为 此说明书包含重要资料。

Kitech

Kiu Hung Industries Ltd Email:kitech@kluhung.com Web-Site.www.kitech.com

福建查嘉礼品玩具有限公司

福建日 編71-030人を行列により 公司地址: 福建莆市販瀬区工业路停準中心 电話: (1694-2678888 传真: (1694-2693839 销售部地址: 福州市杨秋东路118-122号修健商业中心A座19楼 电话: 0591 87616433 传真: 0591-67545857

